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Protokoll från styrelsemöte 
 

Tid:  2015-11-25 

Plats:  Skogstibble sockenstuga 

Närvarande: Johan Bruun  
Lars Gräns 
Ronny Sandberg 
Erik Jennische 
Magnus Kaisäter 
Karl-Göran Lindgren 
Bo Eriksson 
 
 
                     

Johan B hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Ronny Sandberg och Magnus Kaisäter. 
 
§ 2 Information 

1) Länsstyrelsen har inbjudit till en informationskväll med temat 
kronhjort. Lars mailar ut länk för anmälan. 

2) Lars var på Ö-ÄFO samrådsmöte den 23/11. Dålig närvaro 6 
områden av 15. Avstämning av älgjakten visade att ÄFO nu låg på 
c:a 60 % av målet. Den allmänna uppfattningen är att älgstammen 
minskar. Vilket också bekräftas av sjunkande obs. Kalvavskjutningen 
är låg. Tjurar med skador (sår) på ryggen diskuterades. Utöver NHÄ 
var det några ÄSO som skjutit tjurar med dessa symtom. Att få en 
samsyn på hur skyddsjakt ska behandlas hänfördes till nästa möte. 
 

§ 3 Avstämning av pågående älgjakt 
Sammantaget har det skjutits 37 älgar (15/8/14). Det motsvarar 59 % av 
planerat. 5 vuxna hondjur och 21 kalvar återstår att skjuta. Älg-obs visar 
en minskande stam. Noteras bör att det totala antalet jaktdagar inom 
hela ÄSO har minskat kraftigt. På övrig dödlighet hamnar 5 djur. 
Det diskuterades om styrelsen skulle låta resterande vuxna hondjur 
läggas i en tilldelningspott för lag tillhörande grupperna A och B. 
Styrelsen beslutade att inte genomföra några ändringar i tilldelningen. 
En kalv som skjutits/avlivats behandlades. Kalven hade tagits omhand 
av jaktlaget. Beslutades att kalven ska räknas av lagets tilldelning och att 
fällavgift erläggas. Ronny meddelar berört jaktlag. 
Beslutades att skadade djur som skjuts och om laget behåller det ska 
laget räkna av det från sin tilldelning och erlägga fällavgift. Döms där 
emot djuret ut (okänligt) krävs ingen fällavgift. 

 Två tjurar med skador på ryggen har skjutits. Material har körts in till 
SVA. 
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§ 4 Avstämning av pågående kronhjortsjakt 

Åtta kronhjortar har skjutits (5/0/3). Det motsvarar 44 % av planerat. I 

antalet planerade skjutna djur har vi tagit höjd för extra avskjutning p g a 

skador. 

 

§ 5 Extra tilldelning av älg och kronhjort 

Uppdrogs åt Johan B och Lars att ta ställning till ansökningar. 

 

§ 6 Ny älgskötselplan 

En ny älgskötselplan för jaktåren 2016 tom 2018 ska upprättas. Ärendet 

hänskjuts till nästa möte som är planerat till januari. 

 

§ 7 Ekonomi 

Få jaktlag har betalar in fällavgifter. 

 

§ 8 Föredragshållare på årsmötet 

Inga konkreta förslag fanns. Ärendet kommer att behandlas på nästa 

styrelsemöte. 

 

§ 9 Övriga frågor 

Uppdrogs åt KG att planera en styrelsejakt. 

 

Johan B förklarade styrelsemötet avslutat. 

 

Vid protokollet Justeras: 

 

 

 

Lars Gräns  Ronny Sandberg  Magnus Kaisäter 
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